

## TABLE OF CONTENTS 目 录

### **Tranilast 在角膜碱烧伤治疗中的潜在作用**

#### **Potential Role of Tranilast in the Treatment of Corneal Alkali Burns**

林雅娜, 杨程成, 刘洋.....101

### **0.05%环孢素滴眼液在干眼治疗中的价值**

#### **The Value of 0.05% Cyclosporin Eye Drops in the Treatment of Dry Eyes**

吴炜纲, 邢冬霞, 杨雪莉.....108

### **OCT 和 OCTA 影像学特征在视网膜静脉阻塞中的研究进展**

#### **Research Progress of OCT and OCTA Imaging Features in Retinal Vein Occlusion**

李都吉雅, 张景馨, 韩珊, 赵全良.....112

### **Fs-LASIK 术中中央角膜上皮剥脱处理一例**

#### **A Case of Central Corneal Epithelial Defect Management during Fs-LASIK**

张日平, 李惠怡, 周幼明, 纪锐锋.....120

### **近视青少年儿童配戴角膜塑形镜后角膜生物力学的变化与短期塑形效果的相关性研究**

#### **Changes of Corneal Biomechanics in Myopic Children after Wearing Orthokeratology Lenses and the Correlation with the Short-Term Shaping Effect**

李瑾瑜, 陈槿文, 周幼明, 张日平.....126

### **眼球参数对 iCare IC100 眼压计和 Goldmann 压平式眼压计测量结果的影响**

#### **Effect of Eye Parameters on iCare IC100 Tonometer and Goldmann Applanation Tonometer Measurements**

彭悦, 刘瑞, 朱俊东, 黄江平, 赵平.....139

### **儿童屈光不正性弱视动态立体视功能评估**

#### **Valuation of Dynamic Stereopsis Function in Ametropic Amblyopia**

任小军, 潘美华, 黄诗玲, 苏金磊.....145